
 

 

 
 
 

Agenderingsverzoek Diftar 
 
 
Geachte procedurecommissie, 
 
Op 10 juli jl. sprak de gemeenteraad tijdens een raadsvergadering over een raadsvoorstel 
voor invoering van Diftar. De stemmen staakten op een amendement van de fractie van D66. 
Om die reden komt het punt 25 september aanstaande weer op de agenda. Onlangs stuurde 
het college een raadskamerbrief met nieuwe informatie over de gevolgen hiervan. Deze brief 
heeft mogelijk gevolgen voor de afwegingen die fracties maken in aanloop naar definitieve 
stemming op 25 september. Daarnaast roepen sommige delen van de brief vragen op, onder 
meer over de financiën. Om op 25 september een goed oordeel te kunnen vellen, willen de 
fracties van GroenLinks en PvdA daarom de raadskamerbrief Vervolg besluitvorming Diftar 
agenderen. We stellen voor dit onderwerp te behandelen op de eerstkomende Politieke 
Maandag (18 september 2017), zodat dit voor stemming over het onderwerp plaatsvindt. 
 
Daarbij hebben we de volgende vragen aan het college: 

1. Enkele fracties betwijfelden in juli of invoering van Diftar per 2018 realistisch was. 
Nog geen twee maanden later bleek invoering onhaalbaar. Wanneer en waarom 
bereikten we dit omslagpunt? 

2. Wat is voor het college het gewenste vervolg, gezien de huidige situatie rond 
invoering van Diftar? 

 
Met de andere raadsfracties willen we gaat de volgende vraag bespreken: 

1. Hoe weegt u de (inhoud van de) raadskamerbrief, mede in het licht van de komende 
stemmingen? 

 
Met vriendelijke groet, namens de fracties van GroenLinks en PvdA,  
 
 
 
Mark Coenders en Eric Greving 


